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گروه ورزش/شکست استقلال مقابل سپاهان 
در هفته شانزدهم لیگ برتر و دور شدن مدافع 
قهرمانی از کورس و تکرار قهرمانی، مشخص بود 
تبعاتی خواهد داشت و روز گذشته ریکاردو ساپینتو 
سرمربی پرتغالی تیم، سیاوش یزدانی مدافع تیمش 
را کنار گذاشت؛ بازیکنی که در دیدار با سپاهان 
کاپیتان آبی ها بود و از قضا در دقایق پایانی با خطا 
روی مهاجم سپاهان تن به پنالتی داد و استقلال، 
تساوی را با شکست عوض کرد.اردوی  تیم فوتبال 
استقلال در حالی در کمپ مرحوم ناصر حجازی 
برگزار شد که سیاوش یزدانی مدافع آبی پوشان 
ریکاردو  کند.  تمرین  تیم  ایــن  همراه  نتوانست 
ساپینتو سرمربی پرتغالی آبی پوشان بنا به دلایلی 
اجازه تمرین به این بازیکن را نداده و او را در اختیار 
باشگاه قرار داده است. حتی برخی رسانه ها مدعی 
اتهام  جمله،  یک  استقلال  در  سرمربی  شدند 
عجیبی را مبنی بر خیانت به تیم به  یزدانی وارد کرد 
و استنباط آن ها این بود که منظور ساپینتو خطای 
بی موردی بوده است که مدافع استقلال در بازی با 
سپاهان روی مغانلو انجام داد و سپاهان را صاحب 
پنالتی کرد. بر خلاف معمول، سایت باشگاه هم 
خیلی زود این خبر را تایید کرد و با انتشار مطلب 
کوتاهی نوشت: با نظر کادرفنی استقلال، سیاوش 
یزدانی مدافع این تیم در اختیار باشگاه قرار گرفت. 

واکنش یزدانی هم به تصمیم ساپینتو جالب بود و 
او در و اکنش به اخراجش گفت:» دو سال قرارداد 

دارم، جایی نمی روم!«
      

ــزدانــی کــه در دو فصل اخــیــر یکی از  ســیــاوش ی
خبرسازترین بازیکنان استقلال و لیگ بوده است، 
فصل گذشته بر سر ماجرای سربازی اش و مصاحبه 
های آتشین علیه مدیریت وقت باشگاه و فرهاد 
مجیدی و بازگشت دوباره به جمع آبی ها حسابی 
جنجال درست کرد و پس از بازگشت به استقلال 
هم چندان مورد توجه ساپینتو قرار نگرفت و اغلب 
نیمکت نشین بود. همین مسئله باعث شد او در چند 
مقطع علیه تصمیمات کادرفنی موضع گیری کند و 
با انجام مصاحبه های تند و کنایه آمیز ساپینتو را به 
چالش بکشد. او حتی زمانی که مسئولان و بازیکنان 
تیم  چند ماه پیش برای ساپینتو جشن تولد گرفتند، 
درباره برگزاری مراسم و شادی سرمربی پرتغالی در 
روزهای ملتهب کشور، توئیتی منتشر کرد و  با آن که 
سریع پاک شد اما واکنش ساپینتو را در پی داشت و 
حتی برخی تداوم نیمکت نشینی سیاوش را به این 
مسئله مربوط می دانستند. هرچه که بود دو طرف 
کج دار و مریز ادامــه دادنــد و در نهایت یزدانی به 
ترکیب اصلی رسید و در بازی با سپاهان هم به دلیل 
مصدومیت حسینی و محرومیت چشمی، او بازوبند 

کاپیتانی را مقابل تیم سابقش بر بازو بست و انتظار 
می رفت عملکرد خوبی داشته باشد. با این حال 
عملکرد یزدانی در بازی حذفی با تراکتور و سپاهان 
اصلا قابل دفاع نبود و به نظر می رسید ساپینتو فقط 
به دلیل کمبود مهره در خط دفاعی او را به ترکیب 
برگردانده است. در نهایت کاسه صبر سرمربی 
پرتغالی لبریز شد و یزدانی را از تیم کنار گذاشت 
تا باشگاه دربـــاره او تصمیم بگیرد. ساپینتو در 
شرایطی این تصمیم را گرفت که اولا هنوز مرادمند 
و عارف غلامی به شرایط بازی نرسیده اند و ثانیا 
وضعیت خود این مربی هم چندان مشخص نیست. 
از چند روز پیش زمزمه هایی درباره احتمال تغییر 
در کادرفنی شنیده می شود و این مسئله حتی با 
وجود مشکلات عدیده استقلال و نبود پول محتمل 
است. از ساکت الهامی و رضا عنایتی به عنوان دو 
گزینه احتمالی یاد می شود که البته روز گذشته 
محمد مومنی عضو هیئت مدیره  به این شایعات 
واکنش نشان داد و گفت:» سرمربی ما دارد کارش 
را می کند. بیشتر این حرف ها حاشیه است. جو 
رسانه ای علیه ساپینتو است.« وی مطرح شدن نام 
رضا عنایتی و ساکت الهامی برای سرمربیگری در 
استقلال به جای ساپینتو را »گمانه زنی« دانست و 
ادامه داد: ساپینتو فعلا بر مسند کار است و به کارش 

ادامه می دهد.

پیشنهادسرمربیگریچینبهدستیارکیروش
راجر دسا که در جام جهانی 2022 قطر دستیار کارلوس کی روش در تیم 
ملی فوتبال ایران بود، سه پیشنهاد مربیگری دریافت کرده است. روزنامه 
»ساندی ورلــد« آفریقای جنوبی  در این خصوص گــزارش داد؛ دسای 
58 ساله در حال بررسی چند پیشنهاد مربیگری است. این مربی اهل 
آفریقای جنوبی از زمان بازگشتش از جام جهانی فوتبال 2022 قطر، 
جایی که دستیار کارلوس کی روش در تیم ملی فوتبال ایران بود، 
پیشنهادهایی دریافت کرده است. بر اساس این گزارش؛ دسا از 
زمان شروع همکاری اش با کی روش بار دیگر در کانون توجه 
قرار گرفته و سرمربی سابق تیم اورلاندو پایرتس، سه پیشنهاد 
مربیگری در رده ملی دریافت کرده که یکی از آن ها پیشنهاد 

سرمربیگری تیم ملی فوتبال چین است.

آفساید

عکس نوشت

قرعه کشی مرحله یک هشتم 
نهایی جام حذفی 

طبق اعــلام سایت رسمی فدراسیون فوتبال، مراسم 
قرعه کشی مرحله یک هشتم نهایی جام حذفی) یادواره 
آزادسازی خرمشهر( امروز با حضور نمایندگان باشگاه ها 
و اهالی رسانه برگزار می شود. قــرار است مراسم این 
قرعه کشی به صورت زنده از استودیوی فوتبال پخش 
شود. تیم های آلومینیوم اراک، استقلال، پیکان تهران، 
پرسپولیس، فولاد خوزستان، گل گهر سیرجان، سپاهان 
اصفهان، مس رفسنجان، نساجی مــازنــدران، هــوادار 
تهران، مس کرمان، ملوان بندرانزلی، نــود ارومیه، 
استقلال ملاثانی، دریای بابل و پارس جنوبی جم در این 

مرحله حضور دارند.

برگزاری مراسم دومین سالگرد 
درگذشت میناوند 

                                     دومین سالگرد درگذشت مهرداد میناوند پیش کسوت 
باشگاه پرسپولیس روز جمعه برگزار خواهد شد.این 
مراسم روز جمعه، 7 بهمن ماه از ساعت 10:30 در 
بهشت زهرا و قطعه نام آوران بر سر مزار آن مرحوم برگزار 
خواهد شد.مهرداد میناوند 8 بهمن ماه دو سال قبل 

به دلیل ابتلا به ویروس کرونا جان خود را از دست داد.

 سرشاخ شدن رونالدو
 با خشن ترین بوکسور جهان

کریستیانو رونــالــدو صبح 
دیروز در محل اقامت خود 
در عربستان، میزبان یکی از 
 UFC مشهورترین مبارزان
بود. فرانسیس انگانو، مبارز 
 - کامرونی  سنگین وزن 
فرانسوی ســازمــان یو اف 
این  و قهرمان فعلی  سی 

وزن با انتشار تصاویری جالب از این ملاقات خبر داد و 
نوشت: »یک گفت و گوی عالی با بهترین تاریخ در ریاض. 
کریستیانو رونالدو بسیار الهام بخش است.« انگانو یکی 
از بهترین مبارزان هنرهای رزمی و ترکیبی است و برخی 
رسانه ها به دلیل مشت های سنگین و مرگبارش به او 

لقب خطرناک ترین مرد دنیا را داده اند!

 افزایش کمک هزینه المپین ها 
از 500 به یک میلیون و 500!

محمد بیداریان سخنگوی کمیسیون ورزشکاران با اشاره به برگزاری 
جلسه دیروز کمیسیون ورزشکاران با حضور محمود خسروی وفا رئیس 
کمیته ملی المپیک، سیدمناف هاشمی دبیرکل و مهین فرهادی زاد 
نایب رئیس کمیته گفت: »این جلسه دو خروجی مهم داشت. اول 
این که با تصمیم اعضای هیئت اجرایی، کمک هزینه کمیته ملی 
المپیک به المپین ها از ابتدای سال 1۴00 سه برابر شد و از رقم 
500 هزارتومان به رقم یک میلیون و 500 هزارتومان رسید. البته 
هیئت اجرایی مقرر کرد این کمک هزینه هرسال افزایش داشته باشد 
اما به دلیل آن که مدتی افزایش نداشت، فعلا با افزایش سه برابری آن 
موافقت شد. دیگر تصمیم مهم گرفته  شده این بود که   هریک از اعضای 
کمیسیون ورزشکاران که مایل به فعالیت در سایر کمیسیون های 
هجده گانه کمیته ملی المپیک است، درخواست خود را به مناف 
هاشمی و مهین فرهادی زاد اعلام کند.« کمک هزینه المپین ها 
هرچند سه برابر شده ولی رسیدن آن به رقم ناچیز یک میلیون و 500 

هزارتومان جای تعجب دارد.

 ملی پوش اسکی خبر مهاجرتش 
را تکذیب کرد

درحالی که برخی رسانه ها دیروز شایعه ای مبنی بر مهاجرت عاطفه 
ــاروان ایــران در المپیک زمستانی کشورمان  احمدی پرچم دار ک
به فرانسه را منتشر کــرده بودند، عضو تیم ملی اسکی در پست 
اینستاگرامی خبر مهاجرت خود را تکذیب کرد. احمدی در واکنش 
به خبر مهاجرتش به فرانسه نوشت: »این خبر کاملا اشتباه است و آن 
را تکذیب می کنم. من مثل سال های پیش با هزینه شخصی به تمرین 
آمدم تا در مسابقات جهانی با آمادگی بیشتری حضور داشته باشم. 
این موضوع را قبلا به صورت مکتوب به فدراسیون اسکی و کمیته فنی 
اعلام کردم. شما را در مسابقات جهانی 2023 می بینم.« مسابقات 
جهانی اسکی کراس کانتری اول اسفند در اسلوونی و مسابقات 

جهانی اسکی آلپاین 28 بهمن در فرانسه برگزار می شود.

اخبار منهای فوتبال

 افشای ماجرای جدید پس از کسر 15 امتیاز از بانوی پیر 

ردپای رونالدو در تخلف مالی یوونتوس 
شاید 17 سال پیش که فاجعه کالچوپولی قبل از جام جهانی 200۶ رخ داد و باعث 
شد یوونتوس، قهرمان دو دوره پیاپی »سری آ« به »سری بی« سقوط کند، کسی 
فکرش را نمی کرد که این باشگاه دوباره به سراغ تخلف های مالی بزرگ برود اما 
خصلت مافیا بودن همین است؛ نمی توان از آن خارج شد.جمعه شب، فوتبال ایتالیا 
با یک خبر شوکه کننده به هم ریخت. کسر 15 امتیاز از یوونتوس، خبری نبود که به 
راحتی بتوان از کنارش رد شد؛ آن هم برای یوونتوسی که اگر تحقیر جلوی ناپولی را 
کنار بگذاریم، بالاخره فرم خوبی با آلگری پیدا کرده بود و می شد کم و بیش آن را به 
عنوان تهدیدی برای ناپولی قلمداد کرد البته خبر محکومیت یوونتوس فقط به خود 
باشگاه محدود نمی شد. آندره آ آنیلی، رئیس سابق هیئت مدیره باشگاه و مائوریتزیو 
آریوابنه، مدیرعامل سابق یووه 2۴ ماه، فدریکو چروبینی، مدیر ورزشی فعلی یووه، 
1۶ ماه و پاول ندود و ۶ عضو دیگر از کادر مدیریتی یوونتوس، 8 ماه از حضور در  
فوتبال محروم شدند. این وسط اما بیشترین محرومیت برای فابیو پاراتیچی، مدیر 
ورزشی فعلی تاتنهام بود که 30 ماه یعنی 2 سال و نیم از همه فعالیت های فوتبالی 
محروم شد. حالا یوونتوس چه کار کرده که تا این حد نقره داغ شده است؟ماجرا 
به دوره پاندمی کرونا برمی گردد؛ زمانی که باشگاه یوونتوس اعلام کرد که 23 
بازیکن این تیم برای خروج یووه از بحران مالی با کاهش ۴ ماهه حقوقشان موافقت 
کرده اند اما در واقع، بازیکن های یوونتوس فقط یک ماه به باشگاه تخفیف داده 
بودند و سران بانوی پیر برای این که هزینه های یووه را در ترازنامه های باشگاه کمتر 
نشان بدهند، یک ماه را ۴ ماه اعلام کردند.البته این تنها تخلفی نبود که دادستان 
تورین در تحقیقاتش متوجه شد. تخلف دیگر باشگاه یوونتوس جایی بود که مشخص 
شد آن ها توافقی مخفیانه به ارزش 19.9میلیون یورو با رونالدو داشته اند؛ توافقی 
که در هیچ کدام از گزارش های حسابرسی یوونتوس ثبت نشده بود. البته هنوز 
کار برای یوونتوسی ها تمام نشده چرا که در ماه مارس قرار است جلسه تحقیقاتی 
توسط دادستان تورین برگزار شود. علاوه بر این، خود باشگاه یوونتوس قصد دارد 
به عالی ترین دادگاه کمیته ملی المپیک ایتالیا اعتراض کند. البته همان طور که 
ممکن است حکم علیه باشگاه یوونتوس شکسته شود، این احتمال وجود دارد که این 
باشگاه شرایط بدتری پیدا کند چرا که سران ایتالیایی درخواست محرومیت های 
بیشتری برای باشگاه یوونتوس، آنیلی و مدیران سابق این باشگاه از طرف یوفا و 

فیفا دارند.

سوژه

 ورود  دادستانی به ماجرای آزار
 15 فوتبال آموز

واکنش اصولی به اتفاقات اخیر فوتبال مشهد 

طی چند روز گذشته خبری در فضای مجازی مبنی بر اذیت و آزار 15 بازیکن 
نوجوان یک باشگاه فوتبال در مشهد منتشر شده است.براساس پیگیری ها  
جمعی از خانواده های نوجوانان شکایتی مبنی بر اذیت و آزار فرزندانشان به 
اداره ورزش و جوانان استان اعلام کرده اند که این شکایت در اداره ورزش و 
جوانان استان در حال بررسی است. با دستور دادستان، مسئولان اداره ورزش 
استان برای ارائه توضیحات درباره این موضوع در مرجع قضایی حاضر خواهند 
شد. طبق پیگیری ها تا کنون شکایتی در دادستانی استان در خصوص این 
موضوع ثبت نشده  و قاعدتا در صورت اعلام هرگونه شکایتی موضوع در دستور 
کار  این دادسرا قرار خواهد گرفت.قطعا درباره این مسائل، احسان اصولی 
رئیس هیئت فوتبال خراسان رضوی و عضو هیئت رئیسه فدراسیون فوتبال 
بیش از دیگران مورد سوال قرار گرفته و می گیرد . او در تازه ترین اظهاراتش به 

مسائل رخ داده واکنش نشان داده که در زیر می خوانید.
  اول باید درباره آخرین پیگیری ها درخصوص پرونده تخلف یک مدرسه 
فوتبال در مشهد، بگویم که بلافاصله پس از مطلع شدن از موضوع، این بحث 
را به کمیته اخلاق اطلاع دادیم و با پیگیری ها و دنبال کردن موضوع، نماینده 
کمیته در خراسان رضوی، افرادی که درباره آن ها بحث بود شامل شاکی و 
متشاکی را به هیئت فوتبال دعوت کرد و برای شنیدن اظهارات هر دو طرف، 

جلسه تشکیل شد.
  ان شاءا... پرونده این موضوع کامل مطابق آیین نامه کمیته اخلاق بررسی 
می شود و گزارش برای اعضای کمیته در فدراسیون فوتبال هم ارسال خواهد 
شد. پس از بررسی موضوع، در صورت اثبات تخلف، اقدامات قاطعی توسط 
فدراسیون و کمیته اخلاق به عمل خواهد آمد. ضوابط و قوانین بسیار روشن 
است. اسدی مقدم، رئیس کمیته اخلاق فدراسیون نیز دستورهای لازم را به 
حراست، افسر محافظ کمیته پزشکی و سایر افراد مرتبط برای تحقیقات داده 
است تا ابعاد موضوع به شکل کامل بررسی و سنجش شود. درخصوص موضوع 
تخلف ادعایی مطابق ساز و کارهای تعریف شده در فدراسیون، آیین نامه کمیته 
اخلاق و شرایط تعریف شده ورود و برخورد خواهیم کرد و نتایج را به اطلاع 

مردم می رسانیم.
  این مدرسه فوتبال در حوزه شهر مشهد است. همه استان ها و شهرستان ها از 
جمله شهرستان مشهد هم هیئت فوتبال جداگانه ای دارند. باید ابعاد موضوع 

کامل مشخص شود تا ببینیم به چه شکل بوده است.
  درباره اظهارنظر اخیر هاشمی جواهری مدیرکل ورزش و جوانان استان 
خراسان رضوی مبنی بر این که تا زمان برگزاری مجمع هیئت فوتبال خراسان 
رضوی برای برکناری رئیس فعلی هیئت یعنی بنده دیر است،  باید بگویم 
مطالباتی که مطرح و آن را دنبال می کند، کاملا خلاف است. درخصوص 

روسای هیئت های استانی، قانون و قاعده روشنی وجود دارد. 

گفت وگو 

   آتش بازی سیاوش و ساپینتو و چشم سوزان استقلال!    

گروه ورزش/ همین چند روز پیش بود که با 
سوءاستفاده کشور همسایه یعنی  عــراق   در 
ع.ر.ب.ی  خلیج  جعلی  عنوان  به کاربردن 
ــال جـــام کــشــورهــای  ــب ــوت در مــســابــقــات ف
عرب زبان که با قهرمانی کشور میزبان تمام 
آن جا  به خصوص  افروختیم؛  حسابی  شــد، 
که وقتی اعتراض مان را رسمی و غیررسمی 
مطرح کردیم، با بی تفاوتی مسئولان سیاسی 
ــی عـــراق و دیــگــر کــشــورهــای عربی  و ورزشـ
مواجه شدیم و کار به جایی رسید که مردم در 
فضای مجازی دست به کار شدند و عملکرد 
ضعیف شان  دیپلماسی  و  ایرانی  مسئولان 
در محکوم کردن این تحریف بی ریشه را زیر 
سوال بردند. با این حال اما حتی نامه رسمی 
فدراسیون فوتبال ایران به فیفا هم کوچک ترین 
اثری نداشت تا هم جیانی اینفانتینو رئیس 
فدراسیون جهانی فوتبال نام جعلی خلیج 
ع.ر.ب.ی را تکرار کند و هم مقتدی صدر! 
درحالی که فکر می کردیم با تمام شدن این 
رقابت کذایی در کشور همسایه، دست کم 
برای مدتی از شر تکرار کلمه منحوس خلیج 
ع.ر.ب.ی راحت شده ایم، انتشار عکس هایی 
غرب  باشگاه های  بسکتبال  رقابت های  از 
آسیا با عنوان مجعول »خلیج« بار دیگر آتش 
درون مان را شعله ورتر از قبل کرد؛ چراکه این بار 
نه در خارج از مرزها بلکه در قلب تهران میزبان 
رقابتی بودیم که نیمی از نام خلیج همیشه 
فارس را و از قضا مهم تر ین بخش آن را حذف 
کرده است. رقابت های بسکتبال باشگاه های 
غرب آسیا درست پنج شنبه گذشته و همزمان با 

پایان بیست وپنجمین دوره رقابت های فوتبال 
جام کشور های عربی، در حالی به میزبانی 
2 بخش جداگانه  تهران به پایان رسید که 
 »WASL« داشت؛ یک بخش با نام مسابقات
و بخش دیگر با نام جعلی، پرحاشیه و حساس 
»لیگ خلیج« که البته نماینده ای از ایــران 
در ایــن بخش حاضر نبود تا شاید مسئولان 
فدراسیون بسکتبال ایران گمان کنند که با 
نداشتن نماینده در این رقابت ها الزامی هم 
برای اعتراض به فیبا ندارند. ماجرا اما آن جا 
ــازی روز چهارشنبه  بغرنج می شود که در ب

گذشته تیم های بسکتبال شهرداری گرگان 
و الریاضی لبنان که پیروزی نماینده ایران 
را هم در پی داشــت، نام جعلی و مبهم خلیج 
در کنار مسابقات غــرب آسیا، در تابلو های 
تبلیغاتی کنار زمین تالار بسکتبال آزادی به 
ــد! تکرار این فاجعه درحالی با  نمایش درآم
شکلی دردنــاک تــر صــورت گرفت که به نظر 
می رسد اگر فدراسیون فوتبال و مسئولان 
دیپلماتیک ایــران جدی تر به موضوع خلیج 
مجعول ورود می کردند، حالا شاهد تکرار این 
ماجرا نبودیم. هرچند که از بین چهره های 

فوتبالی تنها شاهد محکوم کردن ماجرا از سوی 
وریا غفوری بازیکن فولاد خوزستان و کاپیتان 
اسبق استقلال بودیم که با انتشار یک رشته 
استوری در صفحه اینستاگرامش به رئیس 
فیفا تاخت و نوشت: »آقای اینفانتینو آن چه را 
در تاریخ ثبت شده، نمی توان به سادگی نادیده 
ــای فیکی که بر زبان  گرفت. مراقب واژه هـ
جاری می کنید، باشید.« در حوزه بسکتبال 
اما جز چند سطری کوتاه از جواد داوری رئیس 
فدراسیون بسکتبال که گفته بــود  دربــازی 
آینده به ماجرا ورود می کند و در صورت دیدن 
مــوارد مشابه، تــذکــرات لازم را درخصوص 
ــوارد ایــن چنینی خواهد داد، چیز  رعایت م
دیگری ندیدیم. دیروز اما بالاخره بعد از گذشت 
چند روز از تحریف تاریخ در خاک ایران، سید 
محمد پولادگر معاون قهرمانی وزیر ورزش به 
استفاده  فدراسیون جهانی بسکتبال از کلمه 
خلیج به جای خلیج فارس در رقابت های غرب 
آسیا واکنش نشان داد تا بگوید: »از موضوع 
مطلع نبودم اما دستور پیگیری می دهم. حتما 
پیگیری می کنیم. البته این طور هم نیست که 
آن ها چون نوشته اند خلیج، صد درصد قصد 
و نیتی داشته اند. همان طور که گفتم اطلاع 
کافی ندارم.« البته این نخستین بار نیست که 
پولادگرپس  از شنیدن برخی ماجراهای حوزه 
ورزش از زبان خبرنگاران اظهار بی اطلاعی 
می کند! حال باید منتظر ماند و دید حالا که 
آقایان بالاخره مطلع شدند، چه اقدامی انجام 
خواهند داد تا دیگر شاهد تکرار این تراژدی 
تلخ دست کم در خاک کشور خودمان نباشیم.

تحریف دوباره نام خلیج فارس این بار در خاک ایران 

بیخبریآقایانومیزبانیبسکتبالازلیگیمجعول!

سنتشکنیطارمیدرلیگپرتغال
ستاره تیم ملی کشورمان و عضو باشگاه پورتو در لیگ پرتغال سنت شکنی کرد. بامداد دیروز 

در چارچوب هفته هفدهم لیگ پرتغال، پورتو به مصاف گیمارائش رفت و به برتری یک بر صفر 
رسید. در این مسابقه مهدی طارمی در ترکیب اصلی پورتو حضور داشت و تا لحظات پایانی 
در زمین بازی کرد. او در دقیقه 3+90 جای خود را به دنی داماسو داد. تک گل پورتو را ژوائو 

ماریو در دقیقه 2+۴5 به ثمر رساند.پورتو با این برد 39 امتیازی شد و در رده سوم 
جای گرفت. بنفیکا با ۴5 امتیاز در صدر قرار دارد اما نکته اصلی در این بازی 

سنت شکنی طارمی بود. ستاره ایرانی در تمام بردهای گذشته پورتو با گلزنی 
یا پاس گل موثر بود ولی در این بازی نتوانست تاثیر مستقیمی بگذارد. در 

همین باره سایت »گل پوینت« پرتغال در ارزیابی فنی اش از این بازی به 
طارمی نمره پایین 5.۴ از 10 را داد تا بازیکن ایرانی جزو بازیکنان 

ضعیف شناخته شود.

   اخراج یزدانی به اتهام کم کاری  

واکنشبازیکنپرسپولیسبهپیشنهاداستقلال
بعد از قرار گرفتن نام سیامک نعمتی در فهرست بازیکنان مازاد پرسپولیس اخباری منتشر شد 

مبنی بر این که تیم های تراکتور تبریز، فولاد خوزستان، گل گهر سیرجان و البته استقلال تهران 
خواهان جذب این بازیکن شده اند.باشگاه تراکتور پیشتر به صورت رسمی برای استخدام 
سیامک نعمتی به باشگاه پرسپولیس نامه زده بود که خود این بازیکن با این جا به جایی مخالفت 
کرد. همچنین گل گهر سیرجان و فولاد خوزستان هم منتظر فسخ قرارداد او هستند تا وارد 

مذاکرات جدی شوند اما شاید جالب ترین پیشنهاد از سوی واسطه باشگاه استقلال بوده 
است. نعمتی روحیه یاغی گری یا جارو جنجال نداشته و دوست ندارد با هواداران 

پرسپولیس وارد جنگ و دعوا شود.این بازیکن خودش را یک پرسپولیسی می داند 
و به واسطه باشگاه رقیب نیز همین جواب را داده است. سیامک نعمتی احتمالا 

بین دو تیم فولاد و گل گهر یکی را برای بازی انتخاب کند. البته باشگاه استقلال 
هم اعلام کرد بازیکن پرسپولیس مدنظر آن ها نیست.

ــوری در اســـتـــوری  ــ ــف ــ وریــــــا غ
محکومیت  در  ایــنــســتــاگــرامــش 
خلیج  مجعول  عنوان  از  استفاده 
اینفانتینو  بــه  خطاب  ع.ر.ب.ی 
نوشت: »مراقب واژه های فیکی که بر 

زبان جاری می کنی، باش!«


